
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2008-09-22  i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  Stockholm. 
 
Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Annika Olsson 
Susanne Fejne 
Carina Åsling 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Föregående protokoll gås igenom- inga justeringar. 
 
§4 
Rapporter. 
 
§5 
Kassörsrapport. 
Tobias har ordnat Internet betalningsmöjlighet för föreningen. 
Nya medlemmar hälsas välkomna: 
Siv Hedström Linköping, Helene Broman Ängelholm, Gunilla Langeroth Örebro, Monica 
Svensson Hallstahammar, Maria Wahlberg Sollentuna, Lars grahn Sollentuna, Jane Lind 
Stockholm, Britt-Louise Wallmo Norrtälje, karin Alvedal Täby, Sara Olsson Skjulsvik 
Lundbystrand, Kathrine Murray Göteborg, Gunilla Petersson Bergström, Marie Brandstetter 
Hiltunen Västmanland, Sara Salomaa Göteborg. 
 
§6 
Skrivelser. 
 
§7 
Konferenser. 
-Kristina går på Psykologidagarna i Göteborg 23-24/10. Nätverket betalar. Kristoina tar med 
våra foldrar. Tobias kollar upp vilka broschyrer /foldrar han har. 
-Ang studiedagen 20/10. Två personer från planeringsgruppen i Göteborg stannar kvar efter 
studiedagen för att diskutera den kommande konferensen med styrelsen. 
-Mattias kontaktar föreläsarna om att de tar med litteraturlistor. 
-Tobias kollar upp antal namnbrickor som vi har och trycker ut namnskyltar. Litteraturlista, 
deltagarlista och program ska också finnas vid registreringen. 
-Kristina hälsar välkomna, föreläsarna presenterar sig själva. Tobias ordnar presenter till 
föreläsarna. 
-Mattias beställer lunch till på Finlandshuset till styrelsen och föreläsarna. 
-Studenter bjuds in att delta och rapportera från studiedagen. Annika kollar med Sthlms och 
Uppsala universitet, erbjuder fem personer från varje. 
-Carina tar med dagordning för årsmötet. 



-Kristina är klar med årsberättelsen. Mattias meddelar antal medlemmar under oktober till 
Kristina samt kollar antal besökare på hemsidan. 
-Mattias lägger ut verksamhetsberättelsen på hemsidan. 
-Tobias väntar på revisorernas berättelse. 
-Besked från Göteborg om att konferensen nästa år blir 23-25/9 -09. 
 
 
§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 
-Tobias rapporterar från YFN yrkesföreningarnas nätverk. Nätverket håller på att hitta sin 
form. 
 
§9 
POMS-bladet. 
-Annika kontaktar Marit Kihlman ang runa över Ruben Persson. 
-Ingen debatt från medlemmarna ang TV-programmet om Olle Wadström. 
-Styrelsen har fått en förfrågan från en medlem om att få gå på konferensen ”Att tappa 
tålamodet-våld och kränkningar mot barn med funktionshinder” (750:-). Styrelsen bifaller 
förfrågan och ber medlemmen skriva om konferensen i POMS-bladet. 
-Deadline i november. Material finns. 
-Ingen ny info finns om när vi och andra ska in på förbundets web-sida. 
 
§10 
Styrelsens sida. 
Kristina skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
 
§12 
Övriga frågor. 
 
§13  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir årsmötet 20/10 -08 på Finlandshuset, Snickarbacken 6, i Stockholm. 
 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
 
 
Carina Åsling                                        Kristina Nilsson 
sekreterare                                            ordförande 
 
 


